FILM FORWARD: Advancing Cultural Dialogue

2013 Films (6)

圣丹斯电影节电影推广项目2013年影片简介（6部）
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1) Bones Brigade: An Autobiography (Director: Stacy Peralta) — A gang of disenfranchised kids reject mainstream culture, channel their controlled desperation into a loser activity and redefine winning in the process. Mentored by a former world champion skateboarder, the "Bones Brigade" became history's most influential skateboarding team. Their countercultural impact continues to affect change with bestselling video games and books and millions of kids who embrace skateboarding around the world. 

骨头旅:自传 (导演:斯泰西•佩拉塔) --- 一群被剥夺权利的孩子们拒绝主流文化,他们把可控制的绝望投入到失败者的活动中并在此过程中重新定义胜利和成功。受一位前世界滑板冠军的指导, “骨头旅”成为了历史上最具影响力的滑板团队。他们反文化的冲击力继续影响着最畅销视频游戏和书籍的改变,也影响着全世界数以百万计的拥抱滑板的孩子们。
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2) Chasing Ice (Director: Jeff Orlowski) — Acclaimed environmental photographer James Balog was once a skeptic about climate change. But through his Extreme Ice Survey, he discovers undeniable evidence of our changing planet. Chasing Ice reveals Balog's hauntingly beautiful, multi-year time-lapse videos of vanishing glaciers across the Arctic, all while delivering fragile hope to our carbon-powered planet. 

逐冰之旅 (导演:杰夫. 奥洛夫斯基) --- 饱受赞誉的环境摄影师詹姆斯.巴罗格曾经是一个气候变化的怀疑论者。但通过他的“极端冰情调查”项目,他发现了关于我们星球变化的不可否认的证据。《逐冰之旅》这部影片通过巴罗格美得让人难以忘怀的、多年时间推移的视频录像展现了北极冰川的消失,同时也向我们这颗碳驱动的星球传达了脆弱的希望。
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3) La Misma Luna (Under the Same Moon) (Director: Patricia Riggen) — Even across thousands of miles, the special bond between a mother and son can never be broken. It gives hope to Carlitos, a scrappy nine-year-old boy whose mother, Rosario, has gone to America to build a better life for both of them. While Rosario struggles for a brighter future, fate forces Carlitos’ hand and he embarks on an extraordinary journey to find her. 

同一月光下 (导演:帕特里夏• 里根) --- 即便远隔千里, 母子之间的特殊关联也不可能被打破。它给了卡里托斯这个好斗的9岁男孩希望-他的母亲罗萨里奥去了美国试图为他们两个人建立一个更好的生活。当罗萨里奥为更光明的未来而苦苦挣扎时,命运促使卡里托斯踏上了非凡的寻母之旅。
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4) The Loving Story (Director: Nancy Buirski) — A racially-charged criminal trial and a heart-rending love story converge in this documentary about Mildred and Richard Loving, a part-black, part-Indian woman married to a white man in Jim Crow era Virginia. Thrown into rat-infested jails and exiled from their hometown for 25 years, the Lovings fought back and changed history. 

爱的故事 (导演: Nancy Buirski) --- 此纪录片关于一起因种族问题而引发的刑事审判和一段令人心碎的爱情故事。在种族歧视时代的弗吉尼亚州，米尔德里德，一个有黑人和印度血统的女人嫁给了理查德•爱，一个白人男人。在被扔进了遍布老鼠的监狱和背井离乡25年后, 这对夫妇进行了回击并改变了历史。
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5) Town of Runners (Director: Jerry Rothwell) — Town of Runners is a feature documentary about young people from the Ethiopian rural town of Bekoji, whose runners have won 10 Olympic Gold medals in the last 20 years. The film tells the story of three teenagers who want to follow in their heroes’ footsteps, as they move from school track to national competition and from childhood to adulthood, trying to run their way to a different life. 

跑步者的小镇 (导演:杰瑞.罗斯韦尔) --- 这部很有特色的记录片的主人公是埃塞俄比亚乡村小镇Bekoji的年轻人。在过去的20年中，来自这里的跑步运动员已经获得了10枚奥运金牌。这部电影讲述了三个青少年想要跟随他们偶像的脚步, 在他们离开学校参加国家比赛的过程中, 在从童年到成年的过程中, 试图跑出一个不同的人生。
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6) Valley of Saints (Director and screenwriter: Musa Syeed) — Using Kashmir’s picturesque Dal Lake as its backdrop and underpinned by the political unrest in the region, this moving drama explores the relationship between two best friends and the female researcher, studying environmental degradation, who threatens to distract them from their dreams of escape. 

圣徒的山谷 (导演和编剧: Musa Syeed) --- 这部感人的影片利用克什米尔风景如画的达尔湖作为背景，利用此地区的政治动荡为基础 ,探索了两个最要好的朋友和一位研究环境退化的女性研究员之间的关系。这位女性威胁干扰了他们的逃离梦想。
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Jeff Orlowski / Chasing Ice
In 2007, Jeff Orlowski got his first taste of the Arctic when as a Stanford student he seized an opportunity to work as a videographer with acclaimed photographer James Balog on the initial expedition of The Extreme Ice Survey (EIS). That winter, the EIS team scouted and filmed glaciers that now appear in the documentary feature film Chasing Ice.  Orlowski, a New York native, has been filming the EIS project around the world, working in some of the most extreme conditions imaginable on locations in Iceland and Greenland, Bolivia, the Alps, Alaska, and Glacier National Park, Montana.  Jeff’s previous work has taken him to the Tour de France for a behind-the-scenes documentary, and he has photographed and filmed Robin Williams, Jane Goodall, Nelson Mandela and many others.  Orlowski’s Geocaching: From the Web to the Woods won Best Short Doc at Sidewalk Moving Picture Festival 2006 in Birmingham, Alabama. In 2008, he won the Best Editing award for his last film The Strange Case at the Action on Film Festival, Pasadena, California.  Orlowski’s imagery has exhibited at Denver Museum of Nature and Science; The Aspen Institute; The Scripps Institute; The United Nations Climate Change Conference in Copenhagen, 2009; and before the U.S Congress on Capitol Hill.  In 2009, Orlowski founded Exposure, a film production company dedicated to socially relevant filmmaking, with an eye towards issues important to humanity.  Clients have included: General Motors/Saturn; Blackboard; Apple Inc.; The Jane Goodall Institute; Stanford University; and The Race Across America.  Jeff lives in Boulder, Colorado.

杰夫. 奥洛夫斯基 （纪录片《逐冰之旅》导演）
2007年杰夫. 奥洛夫斯基第一次接触了北极。作为一个斯坦福大学的学生他抓住了机会作为一名摄像师与饱受赞誉的摄影家詹姆斯.巴罗格一起工作，进行“极端冰情调查(EIS)”探险项目。那个冬天EIS团队追踪并拍摄了在纪录片《逐冰之旅》中展现的冰川。奥洛夫斯基，纽约人，一直在世界各地拍摄EIS项目, 曾经在最极端的条件下在冰岛、格陵兰岛、玻利维亚、阿尔卑斯山、阿拉斯加和蒙大拿冰川国家公园拍摄。杰夫先前的工作经历使他有机会到环法自行车赛制作一部幕后纪录片，他也曾为罗宾•威廉姆斯，珍•古道尔，纳尔逊•曼德拉和许多其他名人拍照和拍摄。2006年奥洛夫斯基的影片《地理寻宝：从网络到树林》在阿拉巴马州伯明翰市“人行道电影节”上获得最佳记录短片奖。2008年他的最新影片《奇怪的案件》在加利福尼亚州帕萨迪纳的“电影在行动”电影节上赢得了最佳剪辑奖。奥洛夫斯基所拍摄的影像在丹佛自然科学博物馆、阿斯彭研究所、斯克里普斯研究所、2009哥本哈根联合国气候变化会议和美国国会等众多地点展出。2009年奥洛夫斯基成立了  “曝光”电影公司，一家专注于社会相关题材和全人类重要问题的电影制作公司。公司的 客户包括: 通用汽车/土星汽车；黑板公司；苹果公司；珍•古道尔学院，斯坦福大学，穿越美国自行车赛等。杰夫住在科罗拉多州的博尔德市。

Patricia Riggen / La Misma Luna (Under the Same Moon)

Patricia Riggen was born in Guadalajara, Mexico, where she began her film career as a screenwriter and producer. She moved to New York City in 1998 where she received a Master's degree in Directing at Columbia University. Her first short film, La Milpa, screened in over 30 international film festivals and received 20 awards; among them the Student Academy Award. Her next film, the documentary Family Portrait, won the Jury Prize for Best Short Film at Sundance '05. She then directed and produced her first feature, Under the Same Moon (La Misma Luna), which premiered at the 2007 Sundance Film Festival to a standing ovation. It was quickly acquired for worldwide distribution by Fox Searchlight and The Weinstein Company, and was released theatrically in March 2008 to opening-weekend record numbers for a Spanish language film in the US. It is one of the highest-grossing Mexican films of all time.  Patricia directed Lemonade Mouth for the Disney Channel in 2011. In the first two airings, the two-hour telecast garnered 12.5 million viewers. Girl In Progress, her third feature film staring Eva Mendes, Patricia Arquette and Matthew Modine, was released theatrically in 2012.

帕特丽夏.里金 (故事片《同一月光下》导演)
帕特丽夏.里金出生于墨西哥西部的瓜达拉哈拉,在那里她作为编剧和制片人开始了她的电影生涯。她在1998年搬到了纽约，并在哥伦比亚大学获得了导演专业的硕士学位。她的第一部短片,《麦田》（La Milpa）,曾在30多个国际电影节展映，并获得了20个奖项,其中包括学生奥斯卡奖。她的第二部电影,纪录片《全家福》(Family Portrait),在2005年的圣丹斯电影节上赢得了评审团最佳短片奖。而后她导演和制作了她的第一部故事片,《同一月光下》(La Misma Luna)。此影片在2007年圣丹斯电影节上的首映赢得了在场观众长时间的起立鼓掌致敬。美国福克斯探照灯电影公司和温斯坦电影公司很快就获得了此影片的全球发行权,并在2008年3月开始在影院放映。此片在美国创造了西班牙语电影的票房记录，也成为了有史以来最卖座位的墨西哥电影之一。帕特丽夏而后在2011年替美国迪斯尼频道（Disney Channel）执导《柠檬大嘴巴》(Lemonade Mouth)节目。在头两次的播放中,这个两小时的电视节目就吸引了1250万观众收看。她的第三部故事片《青春焦虑》(Girl in Progress)由伊娃.门德斯(Eva Mendes), 帕特丽夏.阿奎特(Patricia Arquette) 和马修.莫迪恩 (Matthew Modine) 主演, 于2012年在院线上映。
